
Proslava
ob 30-letnici inštituta Jožef Stefan

Približno600delavcev Instituta JožefStefan
je 19. aprila proslavilo trideseto obletnico
svoje delovne organizacije. Ob ustanovitvi je
delalo na inštitutu le sedem ljudi, z delom pa so
začeli v nekdanjih skladiščih na dvorišču
SAZU. Dopoldne so članom delovnega kolek-
tiva podelili visoka priznanja, popoldne pa so v
unionski dvorani ob prisotnosti predsednika
skupščine SRS Milana Kučana, predsednika
izvršneea sveta SRS dr. Antona Vratuše in
predscdnika Slovenske akademije dr. Janeza
Milčinskega nadaljevali s proslavo.

Na tej osrednji svečanosti je u\ odoma govo-
ril dircktor inštituta Jožef Stefan prof. dr. Boris
Frlec, ki je orisal razvojna in prelomna ob-
dobja te naše osrednje znanstvene inštitncije
ter govori! o dosežkih" in o programski uMneri-

tvi. Še posebej je poudaril lesno povezanost
inštitnta s univerzo Edvarda Kardelja ter z or-
ganizacijami združeneg.i dela, odkoder priha-
jajo v inštitut strokovnjaki najsi bo zato, da bi
sestrokovnoizpopoinili ali paopravili magistr-
ske ali doktorske naloge.

Predsednik IS SRS dr. Anton Vratuša je
uvodoma poudaril pomen inštituta za razvoj
slovenske znanosti in gospodarstva ter med
drugim govoril o uvozu tujega znanja, ki ga ne
gre slcpo kupovati, ampak ugotoviti najprej
domače možnosti in se šelc po modrem preu-
darku odlpčiti za drugc mo/nosti. Še posebej
je poudaril pomen osnovnih ra/iskav in njilto-
vih daljnoscžnih posledic pri ra/voju nacio-
nalnega razvoja.
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